
 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

 
Deltagere: Skolebestyrelsen  
Sted: Personalerummet 

Mødeleder: Henriette  
Dato og tid: 14. december kl.17.30 – 18.30 

Deltagere (fremmødt):  
Referent:  Trine 

  
  Emne (og 

ansvarlig)  
Hvad skal 
vi 
udrette?   
  

Forberedelse 
til punktet  

Proces  Afsat 
tid  

Referat fra punktet  

1   Velkomst    Henriette 

mødeleder 
    10 min   

2 Godkendelse af 
dagsorden og 
referat  

   1 min Godkendt 

3  Nyt fra elever, 
medarbejdere, 
ledelse, SFO- 
forældreråd og 
forperson  

      10 min Skole/SFO: 
Ikke noget nyt fra SFO.  
Projektuge overstået fint på 

9. årgange, med overtema 

”vendepunkter”. 

Terminsprøver ligger i uge 3.  

MOMO har opsagt 

samarbejdet, så der skal 

findes en ny platform.  

Julen kan mærkes på 

eleverne. De er lidt ekstra 

trætte, men har mange gode 

oplevelser at fortælle om. 

 

  

Ledelse: 

Vi er i god proces med 

ansættelsessamtaler vedr. 

udskolingsleder. 

MED-udvalget har været på 

MED-dag, hvilket var rigtig 

godt. Temaer som Budget, 

sygefraværsopfølgning var 

på dagsorden. 

 



Elevråd: 

De store elever (7.-9. årgang) 

får salene lidt mere i 

pauserne. Så der er mulighed 

for at blive på skolen i 

pauserne. 

Der er et ønske om Galla for 

8. og 9. årgang. Det arbejdes 

der med i elevrådet. 

 

Forældre: 

Julemarked var fint og 

bigband var rigtig godt. 

Indbruddet på Klostervang 

fylder stadig for eleverne. 

Henriette har været til 

landsmøde 

Fint landsmøde med nogle 

gode oplæg – blandt andet 

omkring elevrådet.  

Henriette er blevet forperson 

for Ung-i Aarhus. 

I forbindelse med ny 

folkeskoleudspil, skal der 

arbejdes med skoleudvikling, 

hvor der er fokus bestyrelse. 

Skole og forældre har fået en 

økonomisk tildeling, som 

skal gå til udvikling af 

bestyrelser i Aarhus. 

Henriette har deltaget i 

trivselsmødet på Rådhuset. 

Deltog i et oplæg om 

erhvervsplaymaker 

  
4 Evaluering 

skolefoto 

(Hvordan er 

tilfredsheden 

blandt forældre? 

Ønsker man fortsat 

skolefoto?) 

 Drøftelse     10 min  Det er vigtigt vi får taget 
billeder af børnene, men 
det er ret dyrt, så ønske om 
en anden løsning. 
Kvaliteten er varierende.  
På nogle skoler er det 
elever, der står for at tage 
billeder. Måske kan man 
finde en løsning ved det. 
Undersøge om der er 
elever, der kan have den 
opgave. 



Til næste møde skal 
bestyrelsen undersøge på 
årgangene, om forældrene 
er interesseret i at 
fortsætte med skolefoto. 

5  Meddelelsesbog – 
sidste nyt  

       15 
min  

Principudvalget har 
forenklet princippet og 
anvendt medarbejdernes 
kommentarer. 
Bestyrelsen godkender 

princippet.  

6 Evaluering af 

legepladsmøde 
      10 min   En lille håndfuld forældre. 

Nogle kom forbi og de blev 
vist rundt. Det er godt at 
gøre. Det skal nok ligge 
tidligere på året. Kunne 
være godt, hvis man kan 
genkende de nye.  
Vi skal have datoen ind i 

årshjulet omkring kommende 

skolestartere. 

  
  
Kommende punkter:  

Princip for lejrskoler – udskydes til efter jul 
Skole/hjem – samarbejde – udskydes til efter jul 
Værdier og principper for inkluderende læringsmiljøer – udskydes til efter jul 
 

  
 

 

 


